
Minnesanteckningar medlemsmöte Jordens Vänner Helsingborg 29/1 2024                         
Närvarande i lokalen: Håkan Karnerfors, Lena Lövendahl, Stig Broqvist, Sven Broqvist och ingen via 
zoom  
 
1. Formalia. Mötesordförande Sven mötessekreterare Stig, Den utskickade dagordningen 
godkändes med tillägget att ta upp ett brev från Take Concrete Action som punkt 7 b.  
 
2. Miljörörelsens historia 
Texter kan naturligtvis ändras efterhand. Mötet var i stort sett nöjd med texten ”Kampen mot kärnkraft 
och för energiomställning. Analys och lärdomar.”, men det kunde gärna läggas till något om att lagra 
elenergi även genom pumpkraftverk. Dessutom borde det kanske stå mer om toppkraftverk.  
 
3. Samarbete med Enhetsgruppen om diskussionsmöten. 
Beslöts att Jordens Vänner Helsingborg vill vara medarrangör både till diskussionsmöte om kärnkraft 
22/2 och filmvisningen av ”På Hvitfeldska bodde vi”. Eventuellt annat diskussionsmöte kunde vara de 
som driver Aurora-målet, att juridiskt få makthavare dömda för att de inte tar klimatproblemen på 
allvar. Svens insändare om att politiker borde dömas för sabotage mot miljömålen, borde skickas till 
Auroragruppen. Kanske dyker det upp annat. Stig fick i uppgift att samarbeta om diskussionsmöten 
med Enhetsgruppen. 
 
4. Motion till JV riks årsmöte om öppet brev mot tillväxttänkande 
Stig hade skrivit ett förslag till motion. Vi var överens om att en motion med bland annat detta 
innehåll bör skickas in, men både Sven och Håkan hade tankar om olika tillägg eller eventuellt 
ändringar, men ingen hade något konkret förslag. Beslöts att ta ställning till en motion på nästa 
medlemsmöte. Förhoppningsvis har vi då förslag på tillägg och/eller ändringar. Vi måste se till att 
nästa medlemsmöte blir innan motionstiden går ut.  
 
5. Förslag från Stockholms Fredsförening, JV:s fredsutskott och Artister för fred om 
förslag till Folkkampanj för fred och rättvis klima tomställning. 
Beslöts att se välvilligt till kraven nedrustning för miljö och välfärd och i princip vara positiv till 
förslaget om en folkkampanj för fred och rättvis klimatomställning, men vi vidtar inga åtgärder lokalt 
för närvarande utan avvaktar initiativ på riksnivå. 
 
6. Frågan om ställningstagande mot kriget Israel-Palestina.  
Stig påpekade att ett skäl för Israels agerande är att lägga beslag på naturgastillgångar utanför Gazas 
kust. Det blev en lång diskussion, där en del frågetecken rätades ut. Beslöts att vi är mot krig 
överhuvudtaget och att vi tar avstånd från Israels bombningar i Gaza och att vi även är för att israelisk 
gisslan och palestinska fångar friges.   
 
7. Brev från franska studenter med mera. 
a) Brev från franska studenter. Några ingejörsstudenter i Frankrike vill ha kontakt med oss, 
eftersom de är intresserade av miljö. Det var lite oklart vad de vill få ut med kontakten. De skrev bland 
annat att språket inte är problem, eftersom de kan engelska bra. Vi är dock inte så bra på engelska. Stig 
ska skriva och fråga vad de vill få ut av kontakten och kort förklara hur vi arbetar. 
b) Sven, troligen alla lokalgruppers kontaktpersoner, hade fått ett mejl från Take Concrete 
Action. Sven delade ut kopior av det. Vi får fundera på till senare, om vi ska göra något.  
c) Jordens Vänner hade 26/1 skickat information om en introträff på zoom 27/2 i första hand för 
nya medlemmar. Stig och Lena kan inte delta, eftersom det delvis krockar med ett föredrag av Frida 
Stranne på Stadsbiblioteket om Illusionen om den amerikanska freden. Stig ska vidarebefordra mejlet 
från kansliet till Håkan och Sven. 
 
8. Rapport från zoom-möte med Week of Action för Social and Climate Justice.  
Sven berättade att nästa möte blir 5/2. Man hade diskuterat EU-valet och planerna på folkkampanj för 
fred och miljö. Sven hade skrivit synpunkter till dem bland annat om att EU:s frihandelsprincip leder 



till ökade transporter och därmed ökade utsläpp. Om flera skriver sådana synpunkter till politiker, är 
det större chans att de påverkas.   
 
9. Eventuell utdelning av flygblad mot avtalet med USA om militärbaser i Sverige.  
Det har kommit ett flygblad från SFSF (Svenska Freds- och Skiljedomsföreningen) i Göteborg mot 
DCA-avtalet. Eftersom det nu är på gång ett samarbete mellan SFSF, JV:s fredsutskott med flera om 
en kampanj för folkomröstning om DCA-avtalet, USA-baser och kärnvapen, avvaktar vi, tills det när 
det lanseras.    
 
10. Övriga frågor, bl.a. nästa möte. 
Nästa möte blir preliminärt måndagen 26 februari 2024 kl. 19. Om motionstiden går ut tidigare måste 
mötet tidigareläggas.  
  
Minnesantecknat av Stig Broqvist, mötessekreterare, och godkänt av Sven Broqvist, mötesordförande. 


